
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 4 okt. 2023

Närvarande:
Olle Hällkvist, Margaretha Antonsson, Kristina Larsson, Ingemar Eriksson
och Hans Liljegren.

§38 Mötet öppnades av ordf. Olle Hällkvist

§39 Dagordningen godkändes.

§40 Till att justera dagens protokoll valdes Margaretha Antonsson.

§41 Hans L redogjorde för styrelsemötet den 6 september. Enl. protokollet
skulle vår förening sätta in en annons i Varbergs Tidning. Detta skulle 
Maggan ordna nu.
Vidare skulle Olle göra reklam för Domarkursen som sker den 12 novem-

ber. Detta skulle ske vid träningstillfällena, då på kafferasten.

§42 En ekonomisk rapport gavs av kassören Maggan A. Vår förening hade 
82.633kr på bank och c:a 200kr kontant.

§43 Maggan meddelade att 28 personer hade anmält sig till Vinterserien. En 
fördelning av dessa till två lag skulle ske inom kort.

§44 En enkät med ett antal frågor hade inkommit från Sv. Bouleförbundet. 
Styrelsen besvarade dessa frågor, och Margaretha Antonsson skulle sedan 
delge svaren till Sv. Bouleförbundet.

§45 Styrelsen diskuterade hur föreningen skulle kunna premiera de mest 
framstående spelarna i tjuganspelet.
Denna diskusion skall fortsätta på kommande styrelsemöten.



§46 En bokning av plats för Julbord skall ske på Björkängs Vägkrog.
En teckningslista med datum, tid samt pris/person skall därefter sättas upp på

vår anslagstavla.

§47 Vår nyckellista gick styrelsen igenom. Ett par justeringar gjordes.

§48 Nästa möte var beslutat till den 8 november 2023

§49 Ordförande förklarade mötet för avslutat

Vid protokollet

Hans Liljegren Olle Hällkvist

Margaretha Antonsson


